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Visjon, «mer himmel på jord» 

Menighetens visjon er; "mer himmel på jord".  

Menighetsrådet ønsker å ha en visjon for hele menigheten, alle planer (handlingsplan, trosopplæringsplan, 

lokal plan for diakoni) som legges og alle utvalg arbeider etter samme visjon.  

 
 

Menighetsrådets sammensetting 2020  
 
Menighetsrådets årsmelding for 2020 inneholder både årsberetning fra menighetsrådet og årsmeldinger 
fra utvalg og komitéer. 
Det er flott at alle hver på sin måte gir uttrykk for den virksomhet som har vært drevet i løpet av året. I sum 
viser årsmeldingen et år sterkt preget av smittevernrestriksjoner på grunn av Covid-19 pandemien. 
Menigheten har vist stor fleksibilitet og jobbet digitalt der det har vært mulig.  
Menigheten ledes av menighetsrådet (MR) og stab. MR har 8 faste medlemmer og 5 varamedlemmer. 
Sokneprest er medlem av menighetsrådet og daglig leder er menighetsrådets sekretær. 
 
 
Medlem:      Utvalg: 
Lars-Ingvald Klovning     Leder og vararepresentant i fellesrådet 
Anna Koltveit      Nestleder, komite for fasteaksjonen 
Guro Waldeland Takvam    Kulturutvalget 
Morten Hermansen     Barne- og ungdomsutvalg 
Ole Johan Strand      Gudstjenesteutvalg 
Kirsten Håkull Klungtveit    Representant i fellesrådet 
Frode Alvestad      Diakoniutvalg og Økonomiutvalg 
Leif Vastveit      Økonomiutvalg  
Ellen Nordtun       Gudstjenesteutvalg, arbeidsutvalg og misjonsutvalg 
 
Varamedlem: 
Gunnhild Marie Hagen    Kirkeringene 
Arne Mossige  
Anne- Sofie Gullestad Dybdahl 
Hugne Sjo      Menighetsbladets redaksjon, komite for fasteaksjon 
Kristine Eikrem Kalleberg     
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Menighetsrådets møter 

Menighetsrådet har i 2020 hatt 9 ordinære møter med totalt 65 saker som har vært oppe til behandling.  

Menighetsrådet har blant annet arbeidet med følgende saker: 
* Innspill til Fellesrådets budsjett 2020 
* Utvalgsstruktur 
* Studietur Carlisle 
* Menighet & Pandemi 
* Tildeling av kirkeoffer 
* Budsjett og regnskap 
* Gudstetjenestelister 
* Utlysning av daglig lederstilling 
* Julemesse 
* Bispevisitas 
* Justert grunnordning for gudstjenesten 

 
 
Hovedsaker på menighetsrådsmøtene 2020 
 
Januar 
Innspill til Fellesrådets budsjett 
Studietur Carlisle 
Årsmøte 2019 
Utvalgsstruktur 
 
Februar 
Budsjett 2020 
Årsmelding 2019 
Komité bispevisitas 
 
Mars 
Møte ble avlyst på grunn av Covid-19 situasjon 
 
Mai 
Digitale møter for Hillevåg menighetsråd 
Godkjenne regnskap 2019 
Disponere resultat 2019 
Menighet & Pandemi 
Utlysning av daglig lederstilling 
 
Juni 
Møteplan i menighetsrådet høsten 2020 
Gudstjenesteliste høst 2020 
Utkast til mandater for utvalgene 
Gjenåpning av aktiviteter 
Budsjett 2020, revidert 
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August 
Besøk av kirkeverge Rune Skagestad 
Presentasjon av ny daglig leder, Lill Inger Furfjord 
Delegasjonsreglement daglig leder 
Diakonalt prosjekt «Nye mønstre-trygg oppvekst» 
 
September 
Julemesse 2020 – Plan for gjennomføring 
Møteplan for menighetsrådet våret 2021 
Justert grunnordning for gudstjenesten 
 
Oktober 
Frivillighetsrekruttering 2020 
Bispevisitas 
 
November 
Gjennomgang av regnskapsrapport t.o.m. 31.10.20 
Gudstjenesteplan første halvår av 2021 
Covid-19 og smittevernsituasjon i Hillevåg menighet 
 
Desember 
Offerliste 2021 
Justert grunnordning for gudstjenesten 
Høring om strategi for Den norske kirke 
 
 
 

Menighetsrådets Arbeidsutvalg (AU)  
 
Arbeidsutvalget består av rådets leder, nestleder, sokneprest og daglig leder. 
Arbeidsutvalget avgjør enklere saker selv, og forbereder mer sammensatte saker for menighetsrådet.  
Arbeidsutvalget har hatt 10 møter gjennom året. 

 

Årsmøte  

Årsmøte var opprinnelig planlagt 15.03.20 men ble ikke avholdt i 2020 på grunn av Covid-19 situasjon. 
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Staben i Hillevåg menighet  

Menighetsrådet takker staben for et godt samarbeid i året som er gått, og takker for en helhjertet innsats i 
menigheten. 
 
 
Sokneprest Ellen Nordtun     100%  

Daglig leder Solveig Myklatun     100% (t.o.m.21.06.20) 

Daglig leder Lill Inger Furfjord    100% (f.o.m 26.08.20) 

Diakonimedarbeider Eldbjørg Kordal   100% (f.o.m 01.02.20) 

 

Organist Tore Bols      100% 
 
Dirigent Menighetskor Rannveig Skiri Mosbakk   20% (vikar t.o.m. 31.08.21) 

Ungdomsarbeider Malin Berge Kyllingstad   100%    

 
Menighetspedagog Solveig Høyland    50%  

Vaktmester / Kirketjener Leif A. Stapnes   60%  

  

 

Personalsituasjonen i 2020 
 

Det har vært endringer i personalstaben i menigheten i 2020. 

Diakonmedarbeider Eldbjørg Kordal begynte i sin stilling 01.02.20. Daglig leder Solveig Myklatun sluttet 
21.06.20 og ny daglig leder, Lill Inger Furfjord begynte 26.08.20.  
 
 
Gudstjenestelivet 
 
Presten har ordet 
2020 har vært et svært spesielt år også i forhold til gudstjenestelivet. I forbindelse med at Norge ble stengt 
ned, 12. mars 2020, ble også gudstjenester og alle våre aktiviteter stengt ned. Nedstengningen har bidratt 
til at vi har måttet være kreative og nødt til å tenke nytt om både gudstjenester og aktivitetene våre. 
 
Menighetens nettside, www.hillevagkirke.no, og menighetens facebook-side ble svært viktige kanaler for å 
nå ut til menigheten, når man ikke kunne møtes. I perioden fra mars og til vi kunne begynne å samles til 
gudstjeneste igjen 24. mai, ble det daglig lagt ut andakter og bibelord på digitale medier for å bringe ut 
Guds ord til håp og trøst i en svært krevende og utfordrende tid for alle. 
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Gudstjenesten skal være en base og kraftstasjon, en plass for møte mellom Gud og mennesker, en plass for 
refleksjon og et sted å høre til. Når vi ikke kunne samles fysisk var det derfor spesielt viktig at menigheten 
kunne møte kirkerommet og ansatte og frivillige via digitale medier. Vi startet opp med å lage digitale 
gudstjenester på søndagene fra 26. april fram til det ble åpnet opp for at vi kunne ha gudstjenester, og 
første gudstjeneste etter nedstengingen ble 24. mai. Da ble det åpnet for at vi kunne samles 50 deltakere i 
tillegg til medvirkende. 
 
Da kirken var nedstengt også i påskehelga, ble det laget en digital hilsen til menigheten med påskeandakt, 

bønn og velsignelse. Det ble også oppfordret til å delta på tros- og påskevandringen rundt kirken. Det var 

stasjoner for hver av helligdagene i påsken. Vi la også to planker foran hovedinngangen på skjærtorsdag, 

der alle kunne skrive navnet sitt på. På langfredag ble plankene sett sammen til et kors, og på 1. påskedag 

var alle velkommen til å legge blomster på korset. Det var mange i menigheten som benyttet anledningen 

til å delta og korset ble vakkert pyntet med påskeliljer.  

Menigheten ble også engasjert i å lese inn påskeevangeliet digitalt. Dette ble lagt ut på nettsiden og 

facebook-siden til menigheten.  

 
Konfirmasjonene som var planlagt 2. og 3. mai, ble flyttet til 29. august, og 5. og 6. september. 
 
I planen for 2020 var det planlagt for familiegudstjeneste/trosopplæringsgudstjeneste en gang i måneden, 
og søndagsskole en gang i måneden. På grunn av smittesituasjonen har dette ikke vært mulig. Vi har hatt 
tre gudstjenester med trosopplæringsfokus. På gudstjenesten, 19. januar ble 4-års boka delt ut, 8. mars var 
det juniorkonfirmasjon og 22. november var det utdeling av 6-års bok. 23. august var det 
samlingsgudstjeneste med presentasjon av nye konfirmanter, presentasjon av nye ungdomsledere og 
utdeling av diplom til deltakerne på UngZ. 
 
Innslaget med «skattekiste», som skal være med i alle gudstjenester hvor det er barn tilstede, har vi ikke 
kunnet gjennomføre på grunn av smittesituasjonen. Når det har vært mulig ut fra smittesituasjonen, har 
det vært gjennomført søndagsskoler som planlagt.  
 
På misjonsgudstjenesten 8. mars deltok også ungdomslederne og informerte om den planlagte turen til 
menighetens misjonsprosjekt i Carlisle i England. Menigheten feiret høsttakkefest på gudstjenesten 27. 
september. Ungdomsgudstjenesten som var planlagt 8. november ble digital på grunn av smittesituasjonen 
i regionen. Planen var at konfirmanter og ungdomsledere skulle delta aktivt i den fysiske gudstjenesten, slik 
som det ble gjort året før. Men på grunn av restriksjoner kunne vi ikke samle konfirmantene for 
planlegging og gjennomføring. På den digitale gudstjenesten deltok ungdomsledere og ungdommer fra 
menigheten. 
 
NRK-radiogudstjenestene fra Hillevåg kirke ble flotte opplevelser i et annerledes år. NRK Radio kontaktet 
oss i 2019 og ønsket å komme til Hillevåg for å overføre fire gudstjenester på NRK P1 og P1+. På grunn av 
smittesituasjonen, ble gudstjenesten som var planlagt i april, avlyst. NRK Radio sendte fra Hillevåg kirke 2. 
februar, 20. september og 18. oktober. I disse gudstjenestene deltok Hillevåg og Hinna menighetskor med 
dirigent Rannveig Skiri Mosbakk. Vi fikk mange gode tilbakemeldinger på de tre radiogudstjenestene både 
fra menigheten og fra radio-lyttere fra ulike deler av landet. Ønsker du å lytte til gudstjeneste igjen, kan du 
gå inn på nettsiden: radio.nrk.no og søke «gudstjeneste Hillevåg kirke».  
 
Vi har en stabil og flott medarbeidergjeng knyttet til gudstjenestelivet. Det er et ønske om at de ulike 
tjenestegruppene skal være selvrekrutterende, ved at de får med seg flere inn i tjenestegruppen. Uten  
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disse flotte medarbeiderne hadde det ikke vært mulig å gjennomføre gudstjenestene slik vi gjør i dag. En 
stor takk til alle frivillige.   
 
På grunn av nye personvernregler, har vi ikke mulighet til å sende ut invitasjon til dåp til nyfødte. Invitasjon 
til dåp er stående, og den gjelder både barn og voksne. Dette betyr at vi må jobbe mer med å få ut  
 
budskapet enda tydeligere nå når foreldrene ikke får invitasjonsbrevet i postkassen lenger. Vi må bruke 
flere kanaler, anledninger og muligheter til å snakke om dåp. Vi ser en nedgang i døpte i Hillevåg kirke i 
2020 i forhold til årene før. 
 
Vi setter stor pris på det gode samarbeidet vi har med soknets skoler og barnehager. På grunn av Covid-19 
kunne vi ikke arrangere påskevandring med barnehager og 1. og 2. trinn på Kvaleberg skole. Vi hadde håp 
om å kunne invitere til julevandring og skolegudstjenester før jul, men smittesituasjonen gjorde dette 
vanskelig. Det var kun mulig å få til gudstjenester med 1. og 2. trinn på Kvaleberg skole, da disse trinnene 
var under 50 deltakere tilsammen. For de øvrige trinnene var det ikke mulig å få til gudstjenester på grunn 
av begrensninger i deltakerantall.  
Disse møtepunktene med barnehage og skole er viktig for å ivareta kristen tro, kultur og verdier, skape 
tilhørighet og bygge gode relasjoner mellom kirke, barnehage og skole, slik at barna blir kjent med det 
mest vesentlige innholdet i den kristne tro.  
 
Det var planlagt bispevisitas i uke 47. Bispevisitasen er utsatt til 2022. 
 
Takk for et fint, men annerledes år i Hillevåg menighet, hvor vi måtte tenke nytt om det å være kirke! 
 
Ellen Nordtun, sokneprest 
 

 
Statistikk 2020  
 

Kirkelige handlinger 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 

Gudstjenester 57 58 56 61 59 57 43* 

Gudstjenestedeltakelse totalt 6344 6421 6151 6629 5681 5058 2630 

Gudstjenestedeltakelse gj.snitt 111 110 109 108 96 89 61 

Nattverd 1782 2865 2498 3038 2817 2392 959 

Døpte i soknet 33 24 24 26 27 18 20 

Konfirmanter 44 52 31 43 24 23 27 

Vigde 11 4 5 0 1 2 1 

Begravelser i soknet 44 48 52 47 58 56 54 

Antall medlemmer 4029 3910 3766 3703 3651 3674 3583 

Antall tilhørige 179 171 151 156 160 146 130 

Innmeldinger 0 2 3 8 5 3 9 

Utmeldinger 22 28 57 29 15 23 21 

*Vi gjennomførte 7 digitale gudstjenester i tillegg. 
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Trosopplæring; barne- og ungdomsarbeid 
 
Plan for trosopplæring i Den norske kirke har som formål å bidra til en systematisk og sammenhengende 
trosopplæring for alle døpte i alderen 0 – 18 år, uavhengig av funksjonsevne. 
En fullt utbygd, systematisk og sammenhengende trosopplæring skal ha et omfang på 310 timer pr barn, 
fordelt på de første atten leveår. Hillevåg menighet fått godkjent en plan på 276 timer pr. barn. 
Hillevåg menighet har mye aktivitet innenfor trosopplæring. Vi får dekket 50% stilling gjennom sentrale 
trosopplæringsmidler. I tillegg finansierer menigheten 100% stilling av egne midler (givertjeneste).  
Sammen med mange frivillige gjør dette at vi kan holde et høyt aktivitetsnivå med god kvalitet.  
 

 
Årsmelding konfirmantarbeidet 2020 
 
Konfirmantplanen, som Hillevåg menighet fikk godkjent av Stavanger biskop i 2019, gir en systematisert 
oversikt over hele konfirmantåret. I planen gis det en oversikt over alle samlingene gjennom hele 
konfirmantåret, hvor tema, mål for samlingen og hvordan temaene bidrag i forhold til livsmestring og 
livstolkning, kirkens tro og tradisjon og kirkens tro i praksis. Likeledes fremgår de ulike arbeidsmåtene på 
hver samling.  
 
Tema i undervisningen: 
Dåpen og nattverden, Bibelen, Gud vår Far, tro og vitenskap, Sønnen-Jesus, Den Hellige Ånd og kirken, 
Budene – Det dobbelte kjærlighetsbud, Kjærlighet og samliv, Døden, sorgen og det kristne håpet, KN-
aksjonssamling – rettferdighet, fordeling, solidaritet, diakoni. 
 
Arbeidsmåter:  
* Bli kjent kveld 
* Undervisningssamlinger 
* Konfirmantleir   
* Konfirmanttreff på Ynglingen – konfirmanter fra 8 menigheter samlet   
* Delta på fasteaksjonen 
* Planlegging av og deltakelse i gudstjenester 
* Samtalegudstjeneste  
 

Da Norge ble nedstengt 12. mars, og vi ikke fikk møte konfirmantene fysisk, måtte vi også tenke nytt om 

konfirmantundervisningen. Vi laget digital undervisning og sendt ut til konfirmantene, samt at de fikk 

oppgaver på mail. 

Som følge av smittesituasjonen kunne vi heller ikke gjennomføre fasteaksjonen slik vi bruker, ved at 

konfirmantene går rundt i soknet med bøsser og samler inn penger til Kirkens Nødhjelps arbeid. 

Fasteaksjonen måtte gjennomføres digitalt, ved at konfirmantene brukte Facebook og inviterte slekt og 

venner til å gi en gave til Kirkens Nødhjelps arbeid. Konfirmantene klarte faktisk å samle inn like mye som 

året før! 

Det store konfirmanttreffet på Ynglingen, hvor 8 menigheter i Stavanger er samlet, måtte dessverre avlyses 

på grunn av smittesituasjonen. 
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Konfirmasjonene som var planlagt 2. og 3. mai, ble flyttet til 29. august, og 5. og 6. september. Det var 27 

ungdommer som ble konfirmert.  

 
Ellen Nordtun 
Sokneprest 
 

 
Årsmelding barne- og ungdomsutvalget 2020 
 
Barne- og ungdomsutvalget har i 2020 hatt 3 møter, og arbeidet med følgende:  

• Videreutvikling av barne- og ungdomsarbeidet 

• Planer og mål for 2020 

• Barne- og ungdomsarbeid i koronatiden 

• Ideer til digital formidling 

• Digitale planer for 2.-4.klasse klubben, 5.-7.klasse klubben, UK-FREDAG og lederkurs 

• Ny i utvalget: Marianne Michelsen 
 
I utvalget sitter: 
Maud Cameron (leder) 
Morten Hermansen (MR-representant) 
Lis Taksdal 
Astri Sandanger 
Marianne Michelsen 
Solveig S. Høyland (menighetspedagog)  
Malin Berge Kyllingstad (ungdomsarbeider)  
 
Dette er blitt gjennomført i 2020: 
Barn:      
Kontinuerlige tiltak:  
Babysang (fysisk) 
Søndagsskole (fysisk) 
Familiekor (fysisk) 
2.-4.klasse klubb (fysisk og digitalt) 
5.-7. klasse klubb (fysisk) 
Enkelttiltak:  
Juniorkonfirmasjon for 5. og 6.klassinger (fysisk) 
Utdeling av 6-årsbok (fysisk) 
 
Ungdom: 
Kontinuerlige tiltak:  
UK-FREDAG (8.-10.klasse) (fysisk og digitalt) 
Konfirmantarbeid (9.klasse) (fysisk og digitalt) 
UZ-lederkurs (10.klasse) (fysisk og digitalt) 
Z-lederkurs (1.vgs og oppover) (fysisk og digitalt) 
Enkelttiltak: 
Ungdomsgudstjeneste (8.klasse og oppover) (digitalt) 
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Samarbeid barnehage og skole:  
Julegudstjeneste for 1.klasse 
Julegudstjeneste for 2.klasse 
 
Ungdomsarbeider, Malin Berge Kyllingstad 
 

 
Regnskap 2020  
 
Regnskap for 2020 og revisors beretning er ikke ferdigstilt innen årsmeldingen legges tilgjengelig for 
menigheten, grunnet revisors frister. Om regnskapet ferdigstilles innen årsmøte avholdes, vil regnskapet 
legges frem i møtet.  

 
 
Revisor 
 
Revisor for Hillevåg menighet er: Revisjon & Rådgivning Tore Kristian Tjemsland. 
 
 

Turid Lillåsfondet 
 
Turid Lillåsfondet ble opprettet i 2006. Det er menighetsrådet som styrer fondet. Vedtektene sier at det er 
anledning til å dele ut opptil kr 50 000 eller 10 % av gjenstående saldo årlig. Alle har rett til å kunne søke 
om midler fra fondet, men formålet må være innenfor eksisterende vedtekter. Fondet forvaltes i henhold 
til kirkeloven § 9. 
 
Det har, i 2020, ikke vært tildelinger av fondet. 

 

 
Årsmelding økonomiutvalget 2020 

Økonomiutvalget bestod i 2020 av:  

Leif Vastveit, Frode Alvestad, Per Magne Tyvand, daglig leder Solveig Myklatun (t.o.m. 21.06.2020) 
etterfulgt av ny daglig leder Lill Inger Furfjord (f.o.m. 26.08.20) 

Utvalget har hatt to møter. Ett møte på vinteren om budsjettet og ett på høsten angående regnskap.  

Daglig leder la i januar fram et budsjett som er meget stramt. Økonomien i menigheten er under press og 
koronaen har preget store deler av året 2020. Mange aktiviteter har dessverre måttet utgå. Det har gitt oss 
mindre inntekter, men også enda mindre utgifter. Vi klarte til slutt et lite respektabelt overskudd for 2020 
som vi er fornøyde med. Utvalget anbefaler fortsatt stor satsing på julemessen/lotteri i tillegg til 
givertjeneste og offer til menigheten. 
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Menighetsrådet har et lønnsfond, fast givertjeneste, vanlig kollekt og enkelte gaver i ny og ne som i 
hovedsak gir menigheten inntekter. Utvalget vil absolutt anbefale flere til å bli med på fast givertjeneste, 
og at de som er med fra før vurdere muligheten for å øke beløpet. Formål: Sikre at vi har økonomi til å 
lønne ansatte i menigheten. Hillevåg menighet har som mål å ha to ansatte som arbeider mot barn og 
ungdom. Store deler av lønnsutgiftene til disse må samles inn i menigheten. Barne- og ungdomsarbeidet er 
det viktigste en kan satse på for å bygge fremtiden for Hillevåg menighet.  

Julemessen er et viktig bidrag til menighetens økonomi, men i 2020 måtte vi dessverre avlyse den 
tradisjonelle lørdagen med salg og lotteri. Istedenfor trykket vi opp ekstra mange loddbøker som vi delte ut 
blant aktive i menigheten. Salget gikk over all forventning, og det ble solgte dobbelt så mange lodd som 
normalt. Mange var kreative og brukte bl.a. sosiale medier for å nå ut. Å gå rundt på dørene var ikke 
aktuelt p.g.a. covid situasjonen. Dette innbrakte nærmere kr 80.000, -. Det ble gjort en stor innsats av 
mange.  Må bare si tusen takk til alle som bidro. En spesiell takk til staben, og komitéen som gjennom 
mange år har stått på og bidratt til en god inntektskilde for menigheten. 

For økonomiutvalget 
Frode Alvestad                                               
 

 

 

Menighetsbladet  
 
Vi har et menighetsblad som er hyggelig lesning, informativt med gode artikler om menighetslivet og 
invitasjoner til arrangement. 
Vi har en engasjert redaksjon som, sammen med staben, sørger for et variert blad. 
Hillevåg menighetsblad har formelt en redaksjon bestående av Hugne Sjo og Elsa Kristiansen. På høsten i 
2020 takket Olav Håberg for seg som layout-medhjelper, og vi fikk inn Bodil Stapnes som grafisk 
designer. Annonseinntektene har dekket noe utgiftene til trykking.  
Menighetsbladet holder 20 sider og det er ønskelig å kunne dekke et tverrsnitt av det som skjer i 
menigheten og litt til. Administrasjonen og de mange frivillige gir ikke minst tilskudd til det.   
Takk til alle dere som legger ned et flott arbeid i og for bladet. 

 
 
Julelotteri  
 
Julemessen skulle opprinnelig vært avholdt 14.11.20, men på grunn av Covid-19 pandemi og 
smittevernsituasjon ble vi i år nødt til å avlyse det årlige julemessearrangementet, og i stedet satse på et 
stort Julelotteri. Den tradisjonelle Julemessen har i mange år vært et viktig sosialt møtepunkt for 
menneskene i bydelen, i tillegg har inntekten på arrangementet vært svært kjærkommen for 
menighetsarbeidet. Menighetsråd, julemessekomité og stab satte seg derfor et hårete mål med å selge 200 
loddbøker. Vi nådde målet og er strålende fornøyd med at julelotteriet innbrakte totalt 79 100,-  
Trekning av lotteri foregikk etter gudstjenesten den 13.12.20.  
 
Menighetsrådet er glade for at nettopp kirken og den tradisjonelle julemessen er blitt et godt møtested for 
alle i menigheten. Mange kommer innom kirken denne dagen. Vi håper og tror at vi i kommende år kan 
gjennomføre Julemessearrangementet på tradisjonelt vis, og møtes fysisk i kirken. 
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Komiteen, stab og menighetsråd gjorde en flott innsats med å organisere Julelotteriet.  
Menighetsrådet vil gjerne rette en stor takk til alle frivillige som var med og bidro til at vi nådde vårt mål 
med å selge 200 loddbøker. 

 
 

 
Årsmelding gudstjenesteutvalget 2020 
 
Gudstjenesteutvalget i Hillevåg menighet har i 2020 hatt følgende sammensetning: 
Ole Johan Strand (MR), Arne Mossige, Bjarte Dalland, Geir Paulsen, Reidun Stenseth, Ellen Nordtun (prest), 
Tore Bols (organist) 
Utvalget har hatt ett møte hvor det ble laget innstilling til justert grunnordning for hovedgudstjenestene i 
Hillevåg menighet. Denne skal godkjennes av Stavanger biskop og tas i bruk i løpet av 1. halvdel av 2021. 
Utvalget anser det som tilstrekkelig med ett møte pr. semester. 
 
Tore Bols 
Organist 

 
 
Årsmelding diakoniutvalget 2020 
 
Diakoniutvalget har bestått av: 
 
Synnøve Enoksen  Leder 
Mette Vastveit 
Anne Marie Helgø   
Torstein Wallace 
Johannes Eikelid 
Frode Alvestad  Representant fra Menighetsrådet     
Eldbjørg Kordal  Diakonimedarbeider  
 
 
Menighetens handlingsplan, lokal plan for diakoni og mandat for diakoniutvalget er grunnlag for vårt 
arbeid. 
 
Diakoniutvalget har hatt 2 møter og behandlet 9 saker. 
 
 
INTERNASJONAL DIAKONI  
 
Kirkemiddag 29. mars – avlyst pga Covid-19 
Diakoniutvalget hadde tradisjonen tro planlagt Kirkemiddag med Bolognese gryte, vafler og is. Men 
nedstengningen av Norge 12.mars gjorde at både gudstjenesten og kirkemiddagen måtte avlyses. 
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Digital Fasteaksjon 
På grunn av smittesituasjonen var det ikke mulig å gjennomføre vanlig dør-til-dør aksjon med 
konfirmantene. Ellen og Malin tilrettela for at konfirmantene i stedet la ned en innsats med digital 
innsamlingsbøsse på Facebook. Konfirmantene tok også kontakt med folk pr tlf.  
På tross av bare digital innsamling, så ble samlet beløp til Kirkens Nødhjelp: kr 36047,- 
 
 
ELDREARBEID 
 
60+ ble 50+ 
Diakoniutvalget foreslo at 60+ skulle endre navn til 50+ slik at folk i 50-årene også kunne oppleve seg 
inkludert. Vanligvis er det treff annen hver onsdag på dagtid. I 2020 klarte vi bare å arrangere 4 samlinger, 
2 på våren og 2 på høsten. Pga smittesituasjonen så var det også noe færre deltakere hver gang, dvs 
antallet tilstede varierte mellom 15 og 21. Programmet på samlingene består fortsatt av foredrag med 
ulike tema, allsang, andakt, matservering og godt fellesskap.  
Vi takker vår pianist Bodil Sørbø og gode medhjelpere på kjøkkenet og ved inngangen i forhold til 
smittevern! 
 
 
Fester – avlyst pga smittesituasjonen 
Diakoniutvalget arrangerer vanligvis to fester, en Vårfest og en Adventsfest.  
Dette året måtte begge festene avlyses, noe som mange syntes var leit. Samtidig fikk vi også 
tilbakemelding på at flere hadde vegret seg for å komme pga smittefare om det hadde vært åpning for å 
arrangere.  
 
Institusjonsgudstjenester 
Vi arrangerer vanligvis festgudstjenester vår og høst på hvert av sykehjemmene, Blidensol og Bergåstjern. 
Dette året ble det dessverre ikke mulig å få til dette på noen av stedene.  
 
Institusjonsandakter 
Sokneprest, organist og diakon har holdt andakt på Bergåstjern og Blidensol sykehjem. Kirsten Osnes og 
Bodil Sørbø har også vært med som pianister. 
På Bergåstjern har vi vanligvis andakt en gang i uken, på Blidensol vanligvis hver 14. dag.  
I 2020 ble dette annerledes. Totalt dette året så har vi avholdt 11 andakter og musikk-andakter inne på 
sykehjemmene og ute i friluft ved Blidensol. Bergåstjern fikk også tilbud om musikkandakter ute, men de 
takket nei til dette.      
Beboere som har deltatt på andaktene har satt stor pris på tilbudet i denne spesielle tiden. 
 
 
ANDRE ARRANGEMENTER 
 
Temakveld om sorg 
30. september klarte vi med god hjelp fra kirketjener Leif Stapnes å planlegge og arrangere Temakveld om 
sorg med gode smitteverntiltak i Hillevåg kirke. Dette er et felles tiltak for alle menighetene i begge 
prostiene i Stavanger. Liv Berit H. Tønnessen holdt foredrag over tema: «Min sorg – er min egen eller?». 
Det var musikkinnslag ved organist Tore Bols. Deltakerne fikk informasjon om og ble invitert til 
sorggrupper. Vi erfarte at det var lettere å få til gode samtaler med de inviterte nå som vi ikke hadde vanlig 
bordoppsett. Alle satt med god avstand i stolradene, og diakonene kunne lett sirkulere og snakke med flere 
av deltakerne.  
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Medlemmer fra Diakoniutvalget hadde ordnet med kaffe/te, kringle og frukttallerkener til utdeling. Vi 
erfarte at det kan være mer hensiktsmessig at serveringen foregår ved inngangen da folk kommer, og at 
det eventuelt kan være påfyll av kaffe/te underveis.   
 
 
Høsttakkefest 
Vanligvis har vi Høsttakkefest der mange frivillige bidrar med mye frukt og grønt, og prosesjon med barn 
som bærer inn frukt i kirkerommet som en takk til Gud! Dette ble vanskelig å gjennomføre i 2020. Men vi 
fikk til en Høsttakkefest markering søndag 27.sept. Diakoniutvalgets leder pyntet alteret med frukt og 
grønnsaker, og utvalget ordnet med frukttallerkener til kirkekaffen.  
 
 
Allehelgensdag 
Allehelgensgudstjenesten var søndag 1. nov kl 11.00. De som hadde mistet noen siste året fikk invitasjon til 
gudstjenesten. Avdødes navn ble lest opp, og vi tente lys under navneopplesningen. For etterlatte er dette 
en spesiell dag med ettertanke, og mange opplever det godt å kunne ha muligheten i gudstjenesten for å 
tenne lys.  
 
 
ANDRE DIAKONALE TILTAK 
 
Forbønnstjenesten 
Staben tar imot bønneemner og tar de med i forbønnen på morgensamlingene og i forbønnen på 
tirsdagstreffet. Nå under pandemien har vi hatt digital bønnekrukke, og noen har i forlengelsen av en 
samtale blitt bedt for på telefon. Under nedstengningen av landet på våren, så var det flere alvorlig syke 
som tok kontakt og ønsket forbønn. Diakonen sendte ut forespørsel til frivillige medarbeidere om noen 
kunne tenke seg å være med i en Bønnering for å forsterke forbønnstjenesten. 20 personer sa ja til å bli 
med, og diakonen har sendt ut oppdateringer ca hver måned. Takk til alle for viktig og trofast 
forbønnstjeneste! 
 
Besøkstjenesten 
Diakonen har besøkt jubilanter i menigheten med blomsterhilsen. Soknepresten og diakonen har også 
dratt hjem til de som ønsker samtale og besøk der de bor. Noen av samtalene har foregått utendørs da 
innendørsbesøk ikke var mulig. Til sammen gikk vi på 51 hjemmebesøk. Mange frivillige i menigheten 
besøker eldre hjemme og på institusjon, og dette antallet er ikke registrert i besøkstjenesten. 
 
Sjelesorg 
Diakonen og presten tar imot samtaler enten pr tlf eller på kontoret. En tjeneste med ønske om å formidle 
tro, håp og kjærlighet, og være en medvandrer i livet slik det er. Totalt har vi hatt 109 sjelesorgsamtaler 
dette året.  
 
Sorggrupper 
I Stavanger bispedømme gir vi vanligvis tilbud om sorggrupper. Gruppene organiseres av diakonene i 
Stavanger Bispedømme og vi samarbeider med helsesøstre i kommunene. Dette året har vi i liten grad 
kunnet tilby sorggrupper pga smitterestriksjoner.  
 
Åpen kirke/ Bønnesamling 
Siste mandag i måneden er kirken vanligvis åpen for bønnesamling som diakonen har ansvar for. I løpet av 
året har samlingen blitt utvidet slik at vi starter 30 min før med litt kaffe/te servering og sosialt samvær før 
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selve Bønnesamlingen inne i kirken. Åpen kirke har hatt 6 samlinger i år, og tidsrommet er nå kl 18.00-
19.30.   
 
«Treffen» - Åpen Kafe 
Kafèen er et tilbud til voksne i alle aldre som er hjemme på dagtid. Den er vanligvis åpen annenhver onsdag 
kl 11-14. Alle er velkommen til gratis vafler/kringle og kaffe/te. TREFFEN´s formål er å være et viktig 
uformelt sosialt tilbud der folk kan stikke innom for å slå av en prat og få litt servering. Folk trives i dette 
fellesskapet! I 2020 så har kafèen har vært åpen 8 onsdager, og har hatt 10-20 gjester hver gang. Vi har fått 
mange tilbakemeldinger i 2020 om at kafé-deltakerne savner tilbudet og det inkluderende fellesskapet. 
Derfor gleder vi oss til å starte opp igjen så snart som mulig med driften av den åpne kaféen! 
 
Tirsdagstreffet 
Det har blitt arrangert Tirsdagstreff i Hillevåg kirke på tirsdager så ofte som det har vært mulig utfra 
retningslinjer dette året. I løpet av 2020 så har antall deltakere på dette tilbudet økt fra 6 til 11 personer i 
tillegg til ansatte. De som deltar har medbragt lunsjmatpakke, og vi serverer kaffe og noe til. Etter en halv 
times lunsj og sosialt samvær, så leser vi, samtaler og diskuterer omkring kommende søndags tekster, og vi 
avslutter med bønn og sang. Tirsdagstreffet er uformelt med god «takhøyde», og savnes av deltakerne i 
nedstengningstider! 
 
Husfelleskapsgruppene 
Smågrupper er viktige byggesteiner i det store menighetsfellesskapet. Menigheten har 2 
husfellesskapsgrupper nå, og vi vil gjerne ha flere! 
 
 
Utearrangement 
Påskevandring 
I forbindelse med Påsken så var det uteaktiviteter ved Hillevåg kirke. Det var mulighet for å lese 
bibeltekstene for de ulike påskedagene, skrive navnet sitt på to korsplanker som ble spikret sammen og på 
1.påskedag kunne alle feste en påskelilje til korset. Dette ble spesielt satt pris på i år da påskegudstjenester 
ikke var mulig. 
 
Trosvandring 
6.mai kl 12-13 og kl 17-19 arrangerte vi Trosvandring med omvisning rundt kirken. Diakonen hadde samlet 
bibelord som Anna Koltveit koblet sammen med sine foto. Dette ble hengt opp i kirkevinduene sammen 
med andre meditative bilder og lignelsesfortellinger fra Bibelen. Bildene er fortsatt synlig i vinduene for 
forbipasserende.  
 
Adventsvandring 
9.des kl 12-13 og kl 18-19 var det klart for Adventsvandring med julemusikk, bålpanne, servering av gløgg 
og JuleQuiz. Det manglet ikke på engasjement blant Quizdeltakerne, og denne dagen ble det fantastisk 
korsang utendørs til glede for store deler av nabolaget!  
 
 
Gåturer til Vannassen 
Ettersom det i lengre perioder ikke har vært lovlig og samles inne, så har diakonen i samarbeid med 
frivillige arrangert 5 Gåturer til Vannassen. Deltakerne har hatt med sitteunderlag, matpakke og kaffe, og 
det har vært god stemning! 7-10 personer deltok på hver tur.    
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Hverdagsgodhet under Corona 
I mars fikk menigheten spørsmål fra Stavanger kommune om vi kunne bidra med handling til syke eller 
mennesker i karantene. Frivillige fra menighetsrådet sa ja til å stille opp på dette. Ellers har diakonen og 
mange i menigheten vist godhet og omsorg for andre, bl.a. ved å ringe, gå turer sammen eller stikke innom 
i perioder da det har vært mulig.  
 
Andaktshefter 
Fra mars til juni laget menigheten 5 ulike Andaktshefter som på forskjellige tidspunkt ble levert til eldre i 
menigheten. Dette tiltaket ble satt stor pris på av de som mottok heftene! Derfor en stor takk til 
postbudene Torhild Maldal, Elsa Kristiansen og Bodil Sørbø som gjorde dette mulig! 
 
AdventsOrd 
Et tiltak som hadde til hensikt å lyse opp den nedstengte mørketiden før jul, var utsendelsen av 
AdventsOrd. Diakonen samlet inn frivillige og ansattes favorittbibelord. Disse ble sendt ut på SMS til aktive 
og eldre i menigheten som en daglig hilsen i Adventstiden og ved nyttår. De ble også lagt ut med et 
meditativt bilde på Nettsiden og Facebook. Mange har gitt positiv tilbakemelding! 
 
For diakoniutvalget: 
 
Eldbjørg Kordal      Dagmar Synnøve Enoksen 
Sekretær       Leder 

 
 
Årsmelding Kirkeringene 2020 
 
Vi har vært 6 kirkeringer. P.g.a sykdom/alder har 2 ringer sluttet dette året. Nå har vi 4 grupper med 3-7 
medlemmer. P.g.a Coronaepidemien har alle hatt færre møter i 2020. Vanligvis har vi 1 møte pr mnd. 
bortsett fra om sommeren. Det er viktige fellesskap for hver enkelt. Vi tar opp trosspørsmål og andre 
samfunnsspørsmål. Hvert møte har en andakt, et måltid mat, evt. håndarbeid og opplesning. Det tas også 
opp en gave til menigheten. Hver ring gav en gevinst til Julelotteriet.  
Jeg vil til slutt minne om Salme 536: «Guds menighet er jordens største under! Mens verdens skikkelse i 
hast forgår, er Kristus i all evighet den samme, og fast Hans rike på sin klippe står. Mens verdensriker stiger 
og de synker, går kirken mot fullkommenhetens vår.» 
  
For Kirkeringene 
Torhild Maldal 

 
 

Årsmelding misjonsutvalget 2020 
 
Misjonsutvalget har bestått av Ole Johan Strand, Arne Hadland og Jakob Havnen. Fra staben har prest, 
diakon, daglig leder og ungdomsarbeider vært med på forskjellige måter. Vi savner damer fra 
menigheten!!! 
 
Misjon er viktig og det er spennende og interessant. Kom igjen, unge damer eller grepa kjerringer! Dere 
bør være noen stykker som kan tenke sammen. 
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Koronaen satte en stopper for ungdomstur til Carlisle i pinsehelgen og vanlige misjonsmøter, men ellers 
har menigheten støttet misjonsprosjektet i Carlisle gjennom forbønnstjeneste og ofringer på 
gudstjenestene. Hvordan 2021 vil utvikle seg vet vi ikke, men vi regner med at vanlige misjonsmøter kan 
arrangeres etter hvert. Tur til Carlisle er jo også avhengig av situasjonen i England. 
 
For misjonsutvalget 
Jakob Havnen 
 
 

Kirkens SOS Rogaland - årsmelding 2020 
 

2020 skulle vært det store JUBILEUMSÅRET vårt – vi skulle feiret at det var 40 år siden starten i 1980. 
Jubileumsarrangementet var planlagt, men før vi skulle sende ut invitasjoner måtte vi dessverre innse at 
det ikke ville være mulig å gjennomføre arrangementet pga. koronasituasjonen. 

Det siste året har det vært stort fokus på psykisk helse og selvmordsforebyggende tiltak, noe som bl.a. 
skyldes at Ari Behn tok sitt eget liv i julehelgen 2019, og koronaen som mer eller mindre stengte ned 
samfunnet våren 2020. Vi bor i et av verdens rikeste og beste land, likevel er det mange som har det 
vanskelig, er ensomme, strever med livet og mange som også går rundt med tanker om at de ikke orker å 
leve lenger. Mange av disse ringer heldigvis Kirkens SOS, - Norges største døgnåpne krisetjeneste på 
telefon, chat og meldinger.  
 
Hovedsakelig på grunn av at vi den 12. mars måtte stenge kontorene og overføre krisetjenesten til 
kvalitetssikrede hjemmekontor, har vi ikke nøyaktig tall på hvor mange henvendelser vi her i Rogaland 
besvarte i fjor. Men det var helt sikkert en oppgang fra året før, for vi fikk hele 36 nye frivillige 
medarbeidere i fjor. Totalt har vi nå 90 frivillige på telefon og chat. Og siden det er de frivillige som «gjør 
jobben» og behovet er stort, er vi veldig takknemlige for det. Det vi vet er at samtalene i 2020 var flere, 
lengre og mer alvorligere. Det var også prosentvis mange flere som tok kontakt pga. selvmordstanker 
 
Vi vil gjerne takke alle menighetene i bispedømmet for godt samarbeid. Vi gjentar gjerne og understreker 
at vi som en døgnåpen krisetjeneste på telefon og chat ser på oss selv som menighetenes forlengede 
diakonale arm.  

Takk for samarbeid, offer og forbønn. Takk for at informasjon om nye innføringskurs blir kunngjort på 
gudstjenester, og artikler og annonser satt på trykk i menighetsbladene. Vi setter også stor pris på at info 
blir tatt med på menighetenes infoskjermer og at Facebook-innlegg deles videre på menighetenes FB-sider. 
Vi tror det er en styrke for den enkelte menighet om det var enda flere fra menighetene som var frivillige 
medarbeidere! Vi trenger flere frivillige for å møte den store pågangen, både på telefon og chat.  

Eivind Hauglid, Stavanger 5. februar 2020 

 
 
Musikk- og kulturlivet 
 
Også på kulturfeltet ble 2020 et år med lav aktivitet og flere avlyste arrangementer, men det ble også 
arrangert en konsert i samarbeid NYCMF (Norwegian Youth Chamber Music Festival). Dette samarbeidet 
ønsker både menigheten og festivalen å videreutvikle. Mye ligger til rette ved at kirken har både et godt 
orgel, konsertflygel, cembalo og 4 pauker. 
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Menigheten har to kor. Menighetskoret synger på gudstjenester i både Hinna og Hillevåg kirke. Det har 
også egne prosjekter. Familiekoret har samlinger noen lørdager i semesteret og synger på 
(familie)gudstjenesten samme helg. Begge korene har hatt redusert aktivitet i 2020. 
Det er ikke så mange frivillige som deltar musikalsk, men vi er takknemlige for at det er noen 
barn/ungdommer som er med og synger på noen gudstjenester. 
Det gis et økonomisk tilskudd fra fellesrådet til kirkemusikalsk virksomhet, for eksempel ekstra musikere på 
høytidsdager og konfirmasjonsgudstjenester, men dette er ikke tilstrekkelig til det omfanget som er 
ønskelig, så menigheten bidrar også selv økonomisk. 
Fellesrådet har også kulturmidler som tildeles menighetene etter søknad. Dette er tiltenkt konserter og 
andre kulturelle uttrykksformer som finner sted utenom gudstjenestene. 
 
Tore Bols 
Organist 

 
 
Kulturutvalget 
 
Det ble på slutten av året opprettet et eget kulturutvalg som har hatt ett møte. 
Utvalget består av Guro Waldeland Takvam (MR), Siv Torild Bru Schjelderup, Kjell Inge Torgersen og Tore 
Bols (organist). 
Dette første møtet var først og fremst en idemyldring med utgangspunkt i at Hillevåg bydel har få 
fellesarenaer, og menigheten ønsker å være et kultursentrum for hele bydelen. Utvalget ønsker å øke den 
kulturelle aktiviteten i menigheten så fort det lar seg gjøre, og også sikre en bærekraftig økonomisk drift 
hvor godt besøkte arrangementer kan subsidiere mindre besøkte, og også prøve å tenke kreativt ift. 
støtteordninger, sponsing o.l. 
 
Tore Bols 
Organist 
 

 
Årsmelding Hillevåg- og Hinna menighetskor 2020 
 

2020 ble et amputert år for koret, som for alle andre lag og organisasjoner. 
 
Mange medlemmer er bekymret for korets fremtid, særlig ettersom vi nå ikke kan møtes til øvelser. 
Gjennomsnittsalderen er høy, ytterligere to medlemmer har sluttet siste året, og vi har heller ikke klart å 
skaffe nye medlemmer. Imidlertid er vi svært glade for at vi får beholde dirigenten vår, Rannveig Skiri  
 
Mosbakk, og for at organisten Tore Bols har hatt anledning til å være mer sammen med koret. Vi var 
virkelig godt i gang da vi måtte stenge ned etter 3. november. 
 
Koret hadde i vårsemesteret 21 aktive medlemmer, men antallet ble redusert til 19 i løpet av høsten. 
Julekonserten ble avlyst, likevel klarte vi å få til en koselig avslutning på Patrioten. Dessuten rakk vi å være 
med på 3 flotte radiogudstjenester, 1 i vår og 2 i høst, pluss en flott gudstjeneste i samarbeid med 
Stavanger kirkesangforbund v/Ragnhild Hadland. 
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Vi hadde 9 øvelser i vårsemesteret og 12 i høstsemesteret, inkludert øvelser i forbindelse med 
radiogudstjenestene. Til sammen har koret deltatt på 4 høymesser i Hillevåg kirke og 1 i Hinna kirke. 
 
Vi har bare hatt to ordinære styremøter, resten har vi avklart på mail eller i pausen på øvelsene.  
 
Kirkesangforbundets utsatte årsmøte ble avholdt i Hillevåg kirke den 26.09.20. Bodil Sørbø og Astrid L 
Birkeland stilte for koret. 
 
To ganger i året, 1. januar og 1. juli, sendes rapport med repertoarlister til Rogaland musikkråd, for å bli 
tildelt voksenopplæringsmidler. Summen vi får er basert på antall øvelser, opptredener og medlemmenes 
frammøte. 
 
Status for 2020:   
 
Korets styre har vært: 
Leder: Johannes Løvås:    (valgt i 2020 for 1 år), på valg i 2021 
Nestleder: Knut Aasland:    (valgt i 2019 for 2 år), på valg i 2021 
Styremedlem/kasserer: Geir Paulsen (valgt i 2019 for 2 år), på valg i 2021 
Styremedlem/sekr: Astrid Birkeland   (valgt i 2020 for 2 år), på valg i 2022 
Styremedlem/IT: Svein Erik Fornes   (valgt i 2020 for 2 år), på valg i 2022 * 
Varamedl./Styremedl.:Bodil Sørbø  (valgt i 2020 for 1 år), på valg i 2021 * 
 
*Svein Erik Fornes sluttet i koret i begynnelsen av høstsemesteret 2020, og Bodil Sørbø gikk inn som 
styremedlem i hans sted. 
Dirigent: Rannveig Skiri Mosbakk 
Organist/pianist: Tore Bols 
Valgkomité: Åslaug Fossmark og Jorunn Aasland (valgt i 2020 for 2 år), på valg i 2022 
 
Gudstjenester:  
02.02: Høymesse, Hillevåg kirke (Radiogudstjeneste) 
16.02: Høymesse, Hillevåg kirke (barnekor tilknyttet Kirkesangforbundet medvirket) 
 
20.09: Høymesse, Hillevåg kirke (Radiogudstjeneste) 
18.10: Høymesse, Hillevåg kirke (Radiogudstjeneste) 
01.11: Høymesse, Hinna kirke 
 
Astrid L Birkeland, sekretær    
 

 
Årsmelding Familiekoret 2020 
 
2020 har vært et år med betydelig mindre aktivitet for Familiekoret enn i et vanlig år. Etter årets tre første 
ordinære øvelser, ble det full stopp pga koronarestriksjoner. I høst klarte vi å ha to øvelser med 
smittevernstiltak som avstand og hygieneregler, men så ble det stopp igjen. Til sammen ble det altså 5 
øvelser i år, og ikke deltakelse på noe arrangement. 
 
Vi har i 2020 hatt 33 betalende medlemmer. På øvelsene har det vært mellom 11 og 20 barn til stede, 
sammen med til sammen 18 forskjellige voksne. 
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Dirigenten gjennom 15 trofaste år, Astrid Almås Bø, ønsker å trekke seg fra oppgaven. Vi har fått låne 
henne noen øvelser likevel, men ellers har Kristine K. Eikrem fylt dirigentplassen. Bjarte Dalland er fast 
pianist. Styret består nå av færre medlemmer enn det tidligere har gjort –fra de nevnte familier Dalland og 
Eikrem –og vi håper ansvar i fremtiden kan fordeles på flere hender.  
På øvelsene spiser vi pizza, synger og har det sosialt og kjekt. 
 
Kristine K. Eikrem 
 

 
Dugnad  
 
Vi vil rette en stor takk til de som steller så fint rundt kirken. 
 
 
 

Takk 
 
En stor takk til alle som har bidratt til og deltatt i aktivitetene vi har gjennomført i 2020, både stab, frivillige og 

menigheten forøvrig.    

Leder Hillevåg Menighetsråd 
 
Lars- Ingvald Klovning 
 


